
Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
2023. február 23-i ülésére

Sorszám: . Tárgy.

Csibor Géza

3/2O .
interpellációs válasz

Döntéshozatal módja:

Egyszerű többség

Tárgyalás módja. Előkészítette:

Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdés:

1 . A Rét utcai lakosok kátyúzással kapcsolatosan kérték az Önkormányzat segítségét.

Válasz:

A Békési Városfejlesztési és Szolgáltató Nonprofit Kft-nek kiírtuk ajelzett munkák elvégzését.

Kérem válaszom elfogadását.

Békés, 2023. február 17.

Kálmán Tibor
polgármester



Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
2023. február 23-i ülésére

Sorszám. Tárgy.

Földesi Mihály

:N37/2 O .
interpellációs válasz

Döntéshozatal módja.

Egyszerű többség

Tárgyalás módja. Előkészítette:

Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdés:

1 . A Kossuth utca részen ahol iszap van, erre szintén azt ígérték, hogy megoldódik. A
múlthéten járt ott és a lakók emlitették, hogy nem történt meg az iszapnak a kiszedése. Tehát a
vasútnál 40-50 cm iszap van, és az esőzés következtében a keletkezett iszap nem lett eltávolítva.

2. Szintén lakossági bejelentés alapján tolmácsolja, hogy: a malomasszonykerti
csatorna több részén eléggé elhanyagolt, benőtte a nád. A víz akadálymentesen nem tud
lefolyni.
A következőről valószínűleg az önkormányzat tud, hogy homokzsákok találhatók a Szántó
Albert utca végén lévő szivattyús átemelőn a víz folyamatosan folyik vissza a Fekete- Körösnek
a holt medrébe. Ott egy lyuk keletkezett, erről Zubán Istvármal készített egy fényképet. A gátat
alámossa. Nem tudja, hogy ott milyen fldkábelek vannak, de hogy ha a magasfeszültségű
f5ldkábelek is vannak és napi szinten fél centiméterekkel nő a lyuk. Amíg oda folyik át a víz,
ez olyan kárt is okozhat, hogy ha a magasfeszültség elszakad, a fZ5ldkábel, akkor ott utca részek
maradnak áram nélkül.
Tehát tudomás van róla, csak a homokzsák már nem véd. Főleg a nagy esőzések következtében,
súlyosbodott a helyzet.

Válasz:

A Békési Városfejlesztési és Szolgáltató Nonprofit Kft-nek kiírtuk ajelzett munkák elvégzését.

Kérem válaszom elfogadását.

Békés, 2023. február 17.

Az
Kálmán Tibor
polgármester



Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
2023. február 23-i ülésére

Sorszám: Tárgy.

Juhos János

y/2O .
interpellációs válasz

Döntéshozatal módja:

Egyszerű többség

Tárgyalás módja. Előkészítette.’

Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdés:

1 . Korábbanjelezte, hogy a Liget bejáratnál, a parkoló körül nagy tócsák keletkeztek.
Akkor az a választ kapta, hogy utána járnak, hogy melyik a közútkezelő feladata, és melyik az
önkormányzaté. Ez azóta, nem történt meg. Van ott egy lefolyó, ami el van dugulva
folyamatosan, fényképei vannak róla.

2. A Korona utcai óvoda környékének a rendezetlensége, a hátsó udvar felöl elég
kritikus. A zúzott törmelékövet a kocsik kitapossák folyamatosan, nem folyik le a víz. Amikor
aszfaltozásra kerül sor, akkor ez szempontként szeretné, hogy kezeljék.

Válasz:

A Békési Városfejlesztési és Szolgáltató Nonprofit Kft-nek kiírtuk ajelzett munkák elvégzését.

Kérem válaszom elfogadását.

Békés, 2023. február 17.

Kálmán Tibor
polgármester



Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
2023. február 23-i ülésére

Sorszám: Tárgy.

Molnár Gábor

:N37/2 O.
interpellációs válasz

Döntéshozatal módja:

Egyszerű többség

Tárgyalás módja. Előkészítette:

Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdés:

A Penny mögötti trafiknál nagyon sok átkelő közlekedik. Rossz a járda minősége, kellene
megoldást keresni erre a problémára. Tehát a tömb előtti részen sokan lerövidítik az utat és
biztonságosabbá kellene tenni ezt az útszakaszt.

Válasz:

A Békési Városfejlesztési és Szolgáltató Nonprofit Kft-nek kiírtuk ajelzett munka elvégzését.

Kérem válaszom elfogadását.

Békés, 2023. február 17.

Kálmán Tibor
polgármester



Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
2023. február 23-i ülésére

Sorszám. Tárgy.

Mucsi András

N3T/2 O .
interpellációs válasz

Döntéshozatal módja:

Egyszerű többség

Tárgyalás módja: Előkészítette:

Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdés:

1 . A Jantyik utcai óvoda előtt, szeptember óta nem működik a világítás. Valaki ki
csúzlizhatta a lámpabúrát. A Jantyik utcai óvodánál van az átkelés a Kert utca fele, és ott
teljesen sötét van este. Tehát 50 méteres szakaszban elég kritikus, nehéz közlekedni.

2. Az Ady 6, és a Kossuth 23 között van egy útszakasz, ami szintén nagyon forgalmas,
teljesen tönkre ment, nagyon kátyús.

Válasz:

1 . Az MVM felé jeleztük a közvilágítási hibát.
2. A Békési Városfejlesztési és Szolgáltató Nonprofit Kft-nek kiirtuk a jelzett munka

elvégzését.

Kérem válaszom elfogadását.

Békés, 2023. február 17.

Kálmán Tibor
polgármester



Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
2023. február 23-i ülésére

Sorszám: Tárgy:

Rácz Attila

N3;T/2 O .
interpellációs válasz

Döntéshozatal módja.

Egyszerű többség

Tárgyalás módja: Előkészítette.

Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdés:

A Pusztaszeri 23 szám alatt is egy elvadult porta volt, a tavalyi év alatt azt kitisztították, de
nyilván ez egy folyamat, ahogyan a természet veszi vissza ezeket a telkeket. Az esőzés az
mindenütt nagy problémát jelentett. A Pusztaszeri utcában ez mindig neuralgikus dolog. Az
átereszeket a lakóknak kellene tisztán tartaniuk, de már történt egy fZ5ltárás, és majdnem, hogy
mindenütt be vannak omolva az átereszek. Az 54 szám alatt is, majdnem a ház faláig ért a víz.
Ezek a házak nem alappal és szigeteléssel ellátott épületek, így rövidesen fölszívják a vizet és
aztán, komoly problémák lehetnek. Tehát ebben kellene valamilyen állásfoglalás, hogy vagy
kötelezni a lakókat, hogy az átereszeket tartsák tisztán, vagy valami segítség az önkormányzat
részéről. A házak előtti árkokban, különböző szintű vizek vannak, abból látszik már hogy a
Volán telep fele kellene ‚ hogy lejtsenek. Ez a lejtés az elfolyás az nem megoldott.

Válasz:

A Békési Városfejlesztési és Szolgáltató Nonprofit Kft-nek kiírtuk a csapadékcsatornák
tisztítását.

Kérem válaszom elfogadását.

Békés, 2023. február 17.

Kálmán Tibor
polgármester


